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FÓRUM A CÉGVEZETŐK ÉS A TAGOK RÉSZÉRE BÉKÉSCSABÁN 

  
  
A Békés megyei területi szervezet elnöksége kiemelten fontosnak tartotta a tagsággal való találkozást 
a 2012. január 01-én hatályba lépő vagyonvédelmi törvényi változások megbeszélése, információcsere 
céljából. 
  
Ezért összehívta a magánnyomozókat 2011. november 11-én, a cégvezetőket november 18-án és a 
tagságot november 26-án, Békéscsaba reprezentatív szállodájába, a FIUME HOTEL éttermébe. 
  
A rendezvényekre minden tagunk névre szóló meghívót kapott. Összesen 164-en mutattak érdeklődést 
és jelentek meg a kamarai fórumokon. 
  

A tagsági fórumon kerültek átadásra, hagyományainkhoz híven, immár 11. alkalommal 32 fő részére a 
kiváló szakmai munkát elismerő emlékplakettek. 
  
A kitüntetések átadását követően Takács Sándor megyei elnök tartott előadást „A kamara múltja, jelene 
és jövője” címmel. Az előadásból részletes tájékoztatást kaptak a jelenlevők a kamara eddigi 
tevékenységéről, az elért eredményekről, és a várható változásokról, a jövőbeli célokról. 
  
A rendezvény ideje alatt a folyamatosan vetített képekből vizuálisan is láthatta a tagság az elmúlt 12 év 
kamarai rendezvényein készült képeket. 
  
A tagok intenzív érdeklődést mutattak a téma iránt, kérdéseket tettek fel, melyekre Takács Sándor elnök 
és Hankó Pál országos elnökségi tag megfelelő válaszokat adott. 
  
A fórumokon egy ízletes ebéddel vendégeltük meg tagjainkat. 
  
Rendezvényünket a helyi média is figyelemmel kísérte, melynek köszönhetően azok is hírt kaptak a 
rendezvényünkről, akik különböző elfoglaltságuk miatt nem tudtak megjelenni. 
  
Itt is megköszönöm az elnökség és a magam nevében, hogy ilyen nagyfokú érdeklődést és aktivitást 
mutatott a tagság a szakmai kamarája iránt. 
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